
Beste leden van de Politieke Partijen in Opmeer, 

  

Wij, oudergeleding MR Bonifatiusschool Spanbroek, willen via deze mail onze grote zorgen uiten over de 

verkeersveiligheid rondom en onze twijfels delen  over de locatiekeuze van de nieuw te bouwen school in 

Opmeer.  

  

De MR is op 21 juni aanwezig geweest bij de openbare vergadering van de commissie Samenleving in het 

Gemeentehuis. Vooraf zijn wij goed geïnformeerd door het CvB van de SKO West-Friesland over de 

nieuwbouwplannen. Uiteraard volgen wij de ontwikkelingen, informeren en vertegenwoordigen wij onze 

achterban (ouders van nu en ouders voor de toekomst).Wij vernemen ontzettend veel weerstand van deze 

groep. 

  

Instemmingsrecht 

Wij beseffen heel goed dat de oudergeleding van de MR geen instemmingsrecht heeft in de locatiekeuze van 

de school en het budget wat beschikbaar gesteld wordt door de Gemeente. Dit wordt door de Gemeente 

Opmeer bepaald en zij is hier verantwoordelijk voor. Nieuwbouw voor de scholen in Opmeer, Spanbroek en 

Hoogwoud is al 10 jaar een agendapunt van de Gemeente Opmeer. De MR (oudergeleding en 

personeelsgeleding) is opgelucht dat de Gemeente Opmeer 12 miljoen euro beschikbaar wil stellen voor de 

nieuwe scholen en Integraal Kind Centra (alhoewel deze naamgeving absoluut niet klopt) in Hoogwoud en 

Opmeer. De scholen zijn aan vervanging toe en niet meer geschikt voor het onderwijs van de toekomst.  

  

Locatiekeuze en grote zorgen over de verkeersveiligheid 

De MR Bonifatiusschool heeft op 21 juni haar grote zorgen geuit over de verkeersveiligheid. Het gaat dan 

vooral over de verkeersstromen van en naar de nieuwe locatie (Akker) en rondom de nieuwe locatie.   

Vanuit het CDA werden hier (gelukkig) ook uitgebreid vragen over gesteld.  

 

Concreet maken wij ons zorgen over de volgende punten: 

  

1. De lagere school verdwijnt uit Spanbroek waar heel veel jonge gezinnen (komen) wonen (Wijde Klaver 

en Heerenweide). Er wordt de komende 10 jaar nog nieuwbouw opgeleverd in Spanbroek dus het 

betreft ook echt de kinderen van de toekomst. Tevens lijkt Opmeer geen ruimte te hebben voor 

verdere nieuwbouwplannen en we kunnen niet verder in de toekomst kijken, maar een eventueel 

volgend nieuwbouwplan lijkt ook, logisch gezien, weer in Spanbroek te komen.   

2. Er komt een dagelijkse verkeersstroom op gang van een kleine 400 leerlingen vanuit Spanbroek, 

Wadway, Zomerdijk, de Lage Hoek en Zandwerven naar Opmeer. Het Wuiver, de Breestraat, de 

Lindengracht en de Koninginneweg moet in principe overgestoken of bereden worden door deze 

groep mensen en het zijn ons inziens niet echt kind veilige wegen en oversteekplaatsen. Op dinsdag 

de markt op de Wuijver maakt het er ook niet makkelijker op. 

3. Zijn er rondom de nieuwe locatie wel voldoende parkeerplaatsen en kiss and ride mogelijkheden? 

Zoals het onderzoek beweert? Zoals de tekening nu aangeeft komt de kiss and ride nu op de 

Planetenlaan. Is dat handig als er auto’s van 2 verschillende kanten komen en ook de bus er in spitsuur 

nog tussendoor moet rijden? De bewoners die nu rondom de Akker wonen aan de doodlopende straat 

komen in opstand. Zij vinden de overlast nu al groot. Laat staan als het aantal kinderen en bezoekers 

verdubbeld, wat zeker gaat gebeuren.  Moet er niet een eenrichtingsweg om het hele plan heen 

komen? En dan wordt er gezegd: we gaan verschillende tijden toepassen maar ruim 400 kinderen (dat 

is fusie Boni en Ruimteschip) komen sowieso op dezelfde tijd!! 

4. Het voedingsgebied dat men nu laat zien in die tekening met die cirkels, neemt ook Hoogwoud mee 

omdat deze mensen ook gebruik maken van de muziekschool en het consultatiebureau. Die cirkels 

zeggen niets over demografie (veel meer mensen uit Spanbroek) en niets over frequentie (de kinderen 

uit Spanbroek gaan dagelijks naar school en dat is wel wat vaker dan een bezoek aan het 

consultatiebureau). 

5. Waarom is er geen deskundig onderzoek over de verkeersstromen vooraf gedaan? De uitkomsten van 

het onderzoek had dan meegenomen kunnen worden in de beslissing over de locatiekeuze.  

 

Op 21 juni kwam naar voren dat het plan bouwen op de huidige Bonifatiuslocatie niet van de baan is. Er zijn 

mogelijkheden!! Mensen, ga niet voor de makkelijkste weg en kijk ook naar de infrastructuur; de Boni heeft 



een mooie eenrichtingsweg om de school heen en aanfietsroutes vanuit allemaal verschillende kanten. De 

Bonifatiusschool kan de leerlingen van de Akker en Ruimteschip er prima bij hebben en de verkeersstroom in 

de ochtendspits door het centrum wordt vele malen minder. 

 

Tenslotte vonden wij het plan om het HOSV terrein te onderzoeken een logische vraag van het CDA. Tevens 

vinden wij het een ontzettende goede zet van het CDA om de stem van betrokken mensen te vragen; niet 

alleen de ouders maar ook omwonenden kunnen zo van zichzelf laten horen. Hopelijk neemt u de mening van 

al deze mensen ook mee in uw beslissing. De gemeente is immers van ons allemaal.  

  

  

Als er nog vragen zijn kunt u altijd mailen. 

Alvast bedankt en tot 6 juli. 

Vriendelijke groet, 

Irma van Diepen, Joris Arts en Norma Stapel 

 


